
Zápis č.7oI2oL7
z pracovní poradv zastupite|stva obce

ze dne 3.8.2OL7

Přítomni: pp. DyntarJaromír, Dvořák Mi|an, šípková Marie, Mi|faitová Eva,
Lucký Jiří, ing. Švůger Zdeněk, Drábek Micha|,
Zapisovatel: p. Mi|faitová Eva

1) Městský úřad Nové Strašecí, odbor výstavby a životního prostředí:
- J i ří  šaroch a Danuše Vrabcová _ oznámení o zahájení územního řízení a

pozvání k veřejnému jednání dne 29.7.2ot1- změna druhu pozemku -

na vědomí,
- Jiří Šaroch a Danuše Vrabcová - rozhodnutí o změně wužití území-

změna druhu pozemku - na vědomí,
- Mi|an Jeřábek a A|ena Jeřábková -  územnísouh|as s op|ocením pozemku

- na vědomí'
-  obec Rynho|ec -  veřejná vyhláška - oznámenío zahájení územního řízení

a pozvání k veřejnému jednání dne 26.7.201J _ místní komunikace
s obratištěm v ulici Strmá - na vědomí'

-  obec Rynho|ec -  veřejná vyh|áška - oznámenío spojení územního a
stavebn ího řízení a pozvá n ka k veřejnému jed ná ní dne 26.7 .2oI1 _
přístavba tenisového kurtu - na vědomí,

- obec Rynholec - veřejná vyh|áška - usnesení na zastavení ústního
projednávání přístavby tenisového kurtu - na vědomí,

- Črz Distr ibuce a.s.  -  oznámenío spojení územního a stavebního iízení a
pozvání k veřejnému jednání dne 25'8.2011- Rynho|ec -  Ts,  k NN 335 ch
335 U TJ Baník - na vědomí.

.  EKoLoGIE s.r .o.  -  veřejná vyh|áška - oznámenío zahájení územního
řízení a pozvání k veřejnému jednání dne 26.7.2o,].1' - modernizace
sk|ádky EkoIogie s.r 'o.  -  |ntegrované centrum pro nak|ádánís odpady -

na vědomí.
2) Krajský ú řad Středočeského kraje - oznámení o zahájení Yízení a rozes|án í

žádost i  k vyjádření_,,Řízená sk ládka tuhých odpadů - |om Babín ||-  na
vědomí.

3) Vyrozumění o dražbě movitých věcí pro VZP proti Lukáškové Kristýně,
Rynho|ec č. 218 na den 30.8.2011- na vědomí.

4) Veo|ia K|adno - informace o ceIkovém vyúčtovánívodného a stočného za
rok 2010 - na vědomí.



5) Vyúčtovánífirmy EKo-KoM, a.s. za rok 20].0 - obec vytřídi|a 11,795 t a
obdržela od firmY EKo-KoM, a.s. za vytřídění částku Kč 40.692,- a
osvědčenío úspoře emisí' Díky rozvoji a provozu systému tříděného
sběru a recyk|ace Využitelných sIožek komuná|ních odpadů, včetně
obaIových jsme ve spoIupráci se spo|ečností EKo-KoM, a.s. přispě|i ke
z|epšení životního prostřed í a sn ížen í,,u hlíkové stopy,,. Úspora, kterou
jsme dosáhIi, představuje: Emise Co2 ekv. 62,975 tun, úspora energie
1587 561 MJ- na vědomí'

o) Žádost o stav. půjčku na rekonstrukci sociálního zařízení_ Petrus Jiří- na
vědomí'

7) Dražební vyh|áška a zároveň upuštění od draŽby _ Vitnerová Mi|uše - na
vědomí.

g) Žádost p. Koiše - firma coR|NT - o snížení nebo prominutí nájmu za
poškození mater iá|u z důvodu zatékánído pronajatého sk|adu - na
vědomí.

g) Žádost ZŠ ruové Strašecí o dotaci na odstranění bariér (např. schodolez Kč
13o.ooo,-) pro tě|esné postižené dítě z Rynholce. CeIkové nák|ady by
zhruba čini|y Kč 21o.ooo,- - na vědomí. starosta zjistí, zda ZŠ Nové
Strašecí požádala Krajský úřad Stř. kraje o dotaci.

10)Žádost majite|ů pozemků za býva|ou ško|ou o přehodnocení p|ánovacích
smluv pro nově vznik|é parce|y - na vědomí.

11)Ze|ený pás- obec os|ovila všechny v|astníky pozemků, na kterých by by|
vysázen ze|ený pás - z ce|kových 49 os|ovených se ozva|o 12 vlastníků.
Nikdo nechce věcné břemeno. Nabídky třeba na odkup za cenu 500,- až
1200,- Kč za m2, cožje nereá|né. Bude předloženo investorovi.

12)Sdružení pro Rynho|ec. o.s. - žádost o odpovědný přístup
k životnímu prostředív obci. Podmínkou provozu Integrovaného centra
pro nak|ádánís odpady spo|ečnost i  Eko|ogie s.r .o.  může být spuštěn
jedině po osázení ochranné zeIené zóny v mÍstě a rozsahu určeném
schvá|eným územním p|ánem obce Rynho|ec -  na vědomí.

13)Starosta vysvět|iI zastavení územního řízení na 2. tenisový kurt' obdržeI
také petici proti výstavbě 2' tenisového kurtu s 239 podpisy rynho|eckých
občanů.

14)Starosta oznámi| dva nedostatky a to Ve veřejné vyh|ášce o mÍstních
pop|atcích a ve vyh|ášce o pohybu psů po obci. Ve vyh|ášce o místních
pop|atcích musí být uvedena částka v pop|atku ze vstupného, nesmí
být Brocento. Ve vyhlášce o pohybu psů po obci musí být vyjmenované
prostory, kde se mohou psi pohybovat vo|ně.

15)p. Milfaitová . upozorniIa na špatnou fakturu za Zumbu. By|y vysvět|eny
nedostatky, které musí být opraveny. Pan Drábek poŽáda|, aby se



cvičiteIka, p. Ko|manová, dostavi|a na opravy ve faktuře a pří|ohách.
16)p. švůger Z._ jak probíhá |ikvidace CPM? Vysvět|iI starosta, Že je v

l ikv idaci .
17)p, Švůger Z. - do příštího zastupite|stva zjistit obsah dohody za

fotovolta niku,
- zda by nemoh|y být odemčeny druhé dveře na hřiště.

18)p. Lucký J. - dotaz na značky k nádržce, vytékající voda u Jirsy
(p' Mi|faitová již 2x upozornila na tento prob|ém), zasí|ané upomínky
za stočné od firmy Prosystém. Vytékající voda bude do zimy opravena.
Zo pověřuje kontro|nívýbor prověřením firmy Prosystém vybíráním za
stočné.

19) p. Drábek - informovaI Zo o vyúčtováníTJ Baník za zimní pronájmy
fotba|ového hřiště. Za zimní sezonu se utrži|o Kč 105.300,-, nák|ady za
úk|id sněhu na hřišti Kč2t.2o9,-, za p|yn Kč1o,432,-, za el. energii Kč
10.000,-. Na účet obce bude převedeno Kč 63.659,-

Veřejné zasedání se bude konat 24. 8'zott v 17.30 hod.
Zápis vyhotoven dne 3' 8. 2011

Dyntar Jaromíq
sta rosta obce


